
 

Skolebestyrelsesmøde nr. 4  

Onsdag d. 24. november 2021 

Kl. 18.00 – 20.00 

Personalerummet på Søndermarksskolen 

Medlemmer: 
Forældrerepræsentanter: Anja Vilsholm, Nicklas Ackey, Brian Kragbæk, Kirstine Aakerlund Rosendal, 
Line Obbekjær, Louise Walbom og Anne Bøgh Hansen 
Medarbejderrepræsentanter: Mads Grønbæk-Møller, Pernille Brandt  
Elevrepræsentanter: Valdemar Christiansen 6. B og Alma Gebhardt 7. B 
Ledelsesrepræsentanter: Morten Warming, Lars Kromann Myhre 
 
Afbud: Valdemar, Morten og Anne 
 

Dagsorden  Tidsplan Referat 

1.  Godkendelse: Dagsorden Beslutning 18:00-18:05 Godkendt 

2.  Nyt fra eleverne Orientering 18:05-18:10 Intet nyt. 

3.  Ind- og udmeldelser Orientering 18:10-18:15 Ingen nye opdateringer.  

4.  De udvidede frihedsgrader i 

indeværende skoleår. 

• Skal der ændres noget i resten 

af dette skoleår? 

Beslutning 18:15-18:45 Der besluttes at gøre brug af de 

ekstra frihedsgrader ift. nedsat 

skoletid for resten af skoleåret 

gældende fra januar. Der 

udsendes information til 

forældrene på de relevante 

årgange.  

5.  Evaluering af skolefoto 

• Evaluering på baggrund af 

tilbagemeldinger fra forældre. 

Hvad skal vi fremover? 

Beslutning 18:45-19:15 Der er modtaget 61 svar. Der 

undersøges flere firmaer inden 

der besluttes fremtidigt firma.  

6.  Principper 

• Princippet om ordensregler 

tages op og revideres. 

Diskussion 19:15-19:40 Der startes en proces med input 

til gode ordensregler fra alle 

klasser via elevrådet. Derefter 

bliver lavet et udkast der bliver 

sendt til MED og elevråd for 

tilbagemeldinger.  



 

7.  Budget 

• Opfølgning oktober 

Opfølgning 19:40-19:45 Der forventes fortsat et mindre 

underskud.  

8.  Det sker på skolen 

• Orientering fra 

medarbejderrepræsentantern

e 

Orientering 19:45-19:50 0. årgang: Der har været Åbent 

hus for kommende børn og 

forældre. Der kom rigtig mange. 

Derudover almindelig 

undervisning og afholder 

skolehjemsamtaler.  

1. årgang arbejder i niveaudelte 

værksteder med emnet: Trolde. 

Værkstederne indeholder dansk, 

matematik og kreative opgaver. 

De arbejder også niveaudelt med 

”Sikker læsestart”, hvor 

hjemmene hjælper til med en 

ekstra indsats i forhold til 

læsetræningen. Der er god 

fremgang at spore.  

3. årgang har haft en masse 

fællesoplevelser de sidste par 

uger. De har været på fællestur 

til blokhus med 2. årgang hvor 

de vandrede derud og hyggede 

derude med suppe, musik og 

fællesoplevelser på strand og i 

skov. Derudover har de været i 

biograf i sidste uge, og skal i 

teateret denne uge og se 

”Prinsesse Leonora”.  

På årgangen arbejder de sig ind 

et trivselsforløb med fokus på 

forventninger og det gode sprog 

i klassen. Som en del af dette har 

børnene selv været med til at 

ønske nye pladser, hvor der er 

arbejdet med bordaftaler og 

forventninger til sig selv og 

andre.  

4. årgang: Indsats med 



 

tekstforståelse i dansk for at øge 

årgangens danskevner.  Øver 

Lucia, i matematik har de om 

vinkler og i HDS tager de 

symaskinekørekort samt laver 

egne korsstingsbroderi designs. 

De har haft succes med besøg af 

bedsteforældre/naboer/forældre 

m.m. til at assistere med 

korssting, men dette er sat på 

hold i den nærmeste fremtid pga 

corona. 

6. årg.  holder 

skolehjemsamtaler og har været 

Økobasen. 

7. årgang har deltaget i First 

Lego League finale på green 

solution house, hvor holdende 

klarede sig virkelig godt. 

Efterfølgende har eleverne 

skullet tilbage til almindelig 

undervisning. Der er afholdt 

skolehjem samtaler. De har 

været i biografen og se ”Rocks” 

og derudover deltager 7. årgang 

i projektet omkring julens 

historier på Bornholms museum.  

8. årgang har været på skolerejse 

til København – en god tur. 

9. årgang har været på flere 

virksomhedsbesøg.  

9.  Meddelelser/orientering (B) 

Formand 

 

 

 

Orientering 19:50-20:00  

Der har været en henvendelse 

om at det er svært at finde 

samtykker til coronatests på 

Aula. Vejledning sendes ud til 

alle. 

Anja har deltaget i temamøde 



 

 

 

Ledelse  

 

 

Medarbejdere 

 

 

Andre 

 

omkring Klubtilbud for 4.-6. kl.  

 

Lars er blevet fejret som ny 

skoleleder. 

 

Medarbejderne siger tak for 

kage og anerkendelse fra 

skolebestyrelsen. 

 

Kirstine stopper i 

skolebestyrelsen.  

Fodgængerfeltet der ikke er 

kommet på smedegårdsvej 

endnu kan først laves til forår 

pga. vejrforhold. 

Der har været henvendelser 

vedr. at mange forældre 

parkerer på sidevejene til 

Smedegårdsvej. Skolen 

informerer på Aula om at det har 

generet vores naboer. 

10.  Til pressen beslutning 19:50-20:00 Intet 

11.  Eventuelt orientering 19:50-20:00  

12.  Punkter til næste møde beslutning 19:50-20:00 Budget 2022 

Dato for suppleringsvalg 

Øgede frihedsgrader. 

 

13.  Godkendelse af referat, der godkendes 

efter hvert punkt. 

Ved mødets afslutning underskrives , 

beslutning   



 

underskriftsblad. 

14.  Lukket punkt orientering 19:50-20:00  

 


